

## 聖徒交通 Announcements

- 一、誠摯地歡迎第一次來聚會的弟兄姊妹和朋友們，願您在這裡與我們同享神家的愛與交通。  
We sincerely welcome all brothers, sisters and friends. We wish you enjoy the love and fellowship in God's house.
- 二、週三教會禱告聚會盼望主興起更多禱告勇士，一同來到主寶座前敬拜與祈求。  
May God raise more prayer warriors to pray before His throne for the blessings of His church in our Wednesday night prayer meeting.
- 三、我們將在本週六舉行一次特別活動，盼望每一位弟兄姊妹都能參加：  
下午四時到殷宗宜姊妹家看望、禱告與去公園活動。  
4PM: 13050 Bahia Dr., Cerritos, CA 90703 (562)402-0217  
Direction: 57south – 91west – Shoemaker exit south – pass South St. left on Brazil – left to Vickie – left to Bahia, first house on left hand side.  
下午六時到呂兆慶與梁家祺 Larry and Janet Leu 弟兄姊妹家享用晚餐與聯誼交通。  
6PM: Dinner at 12710 Castleford Ln., Cerritos, (562) 865-0893  
本週五晚間聚會將暫停一次，願意在週五晚間一同去發福音單張的弟兄姊妹煩請向錢弘弟兄登記。  
Friday night meeting will be changed to Saturday afternoon at sister Joy In's house. We welcome all brothers and sisters to join us at 4pm.
- 四、我們將在下主日(九月二十八日)請錢弘弟兄傳福音，請弟兄姊妹為聚會禱告並多邀親友參加。請多使用福音邀請卡，向朋友們傳福音。  
A gospel meeting will be held in the morning of September 28, Sunday. Brother Joseph Chien will be the speaker. Please pray and invite your relatives and friends to come.
- 五、會後請留下一同享用愛筵並一同將整理聚會場所。  
Please join us for lunch after the meeting as well as clean up afterwards.

## 聖迦谷基督徒聚會 Christian Assembly of San Gabriel Valley (東區 East)



### 主日敬拜聚會

- 9:30a.m. 預備及禱告  
10:00a.m. 擘餅聚會  
福音班  
10:45a.m. 信息聚會  
兒童主日學

### Sunday Worship

- Preparation and Pray  
Breaking of Bread  
Gospel Class  
Message Meeting  
Sunday School

### 週三禱告聚會

- 7:30p.m. 敬拜及代禱

### Wednesday Prayer Meeting

- Worship and Pray

### 週五讀經聚會

- 7:30p.m. 聚會

### Friday Bible Study Meeting

- Worship and Study

**Sunday 主日:** 20121 Alisu Court, Walnut, CA 91789  
**Weekday 週間:** 20442 Prestina Way, Walnut, CA 91789  
Tel: (909) 468-5652 / (626) 592-0907  
Website: [www.casgv.org](http://www.casgv.org); E-mail: [casgv@aol.com](mailto:casgv@aol.com)

二〇〇三年九月二十一日  
**主 日 敬 拜 聚 會**

一、擘餅聚會： 沈保羅，錢弘

『你們也應當如此行，為的是記念我。』（路廿二 19）

二、信息聚會：

講員：梁家聲 領詩：錢弘

翻譯：梁殷宗宣 報告：冷晶

信息：打倒了卻不至死亡

詩歌：505 神未曾應許天色常藍

讀經/大綱：

林後 4:7 我們有這寶貝放在瓦器裏，要顯明這莫大的能力是出於 神，不是出於我們。

8 我們四面受敵，卻不被困住；心裏作難，卻不至失望；

9 遭逼迫，卻不被丟棄；打倒了，卻不至死亡。

10 身上常帶着耶穌的死，使耶穌的生也顯明在我們身上。

箴 24:16 因為，義人雖七次跌倒，仍必興起；惡人卻被禍患傾倒。

彌 7:8 我的仇敵啊，不要向我誇耀。我雖跌倒，卻要起來；我雖坐在黑暗裏，耶和華卻作我的光。

士 7:19 基甸和跟隨他的一百人，在三更之初才換更的時候，來到營旁，就吹角，打破手中的瓶。

耶 29:11 耶和華說：我知道我向你們所懷的意念是賜平安的意念，不是降災禍的意念，要叫你們末後有指望。

一、被打倒卻不被毀滅

1. 雖被打倒，卻未出局 2. 雖被打倒，卻要起來

二、不因犯罪而放棄 - 彼得

三、不因環境艱難而放棄 - 保羅

四、「被破碎」的祝福 - 基甸

September 21, 2003  
**SUNDAY WORSHIP**

**BREAKING OF BREAD:** Paul Shen, Joseph Chien

"Do Ye This in Remembrance of Me." (Luke 22:19)

**MESSAGE MEETING:**

Song Leader: Joseph Chien; Interpreter: Michelle Liang

Message: Timothy Liang; Announcer: Jing Leng

**Sermon: STRUCK DOWN, BUT NOT DESTROYED**

**Hymn: 505 GOD HATH NOT PROMISED SKIES ALWAYS BLUE**

**Scripture/Outline:**

2Co 4:7 But we have this treasure in jars of clay to show that this all-surpassing power is from God and not from us. 8 We are hard pressed on every side, but not crushed; perplexed, but not in despair; 9 persecuted, but not abandoned; struck down, but not destroyed. 10 We always carry around in our body the death of Jesus, so that the life of Jesus may also be revealed in our body.

Pr 24:16 for though a righteous man falls seven times, he rises again, but the wicked are brought down by calamity.

Micah 7:8 Do not gloat over me, my enemy! Though I have fallen, I will rise. Though I sit in darkness, the LORD will be my light.

Judges 7:19 Gideon and the hundred men with him reached the edge of the camp at the beginning of the middle watch, just after they had changed the guard. They blew their trumpets and broke the jars that were in their hands.

Jer 29:11 For I know the plans I have for you," declares the LORD, "plans to prosper you and not to harm you, plans to give you hope and a future.

**1. Knocked down, but never knocked out**

**2. Peter did not quit due to sin**

**3. Paul did not quit due to hardship**

**4. The blessing of broken jars**